

BUNDESFEIER – 1. AUGUST 2020

Programm

Ab 11.00 Uhr

Musikalische Unterhaltung im Dorf mit dem Schwyzerörgeli quartett Stärneklar

14.00 Uhr

Alphornspiel der Alphornformation "Fernweh" vor dem Tourist Center Wengen. Anschliessend Alphornspiel durch und um das Dorf bis ca. 18.00 Uhr

Ab 21.00 Uhr

Musikalische Unterhaltung im Dorf mit der Musikgesellschaft Wengen, Alphorngruppe Fernweh und der Trychlergruppe Wengen

Ca. 22.10 Uhr

Grosses Feuerwerk

SWISS NATIONAL DAY – AUGUST 1ST, 2020

Program

From 11am

Musical performance along the main road by the Schwyzerörgeli quartett Stärneklar

2pm

Alphorn performance in front of the Tourist Center Wengen by the alphorn-group Fernweh. The alphorn-group will perform at different places in and around the village afterwards and until about 6pm.

From 9pm

Musical performances by the windband Wengen, the Alphorn-group Fernweh and the bell ringing group Wengen.

Approx. 10.10pm

Fireworks

...behalten wir Wengen Corona frei

Es ist einfach: Behalte mindestens 1.5 Meter Distanz zu anderen Personen!

...keep Wengen safe from Corona:

It's simple: Keep the distance of at least 1.5 metres to others!